



# PLANT POWER 6-3-6

**PLANT POWER 6-3-6** is a dry powdered nutrient for home garden & greenhouse use. It may be suitable for organic use and contains primary and secondary nutrients, as well as micro nutrients. Add to water, or mix with your soil/soilless mix.

## GUARANTEED ANALYSIS:

Total Nitrogen (N).....	6.00%
6.0% Available Nitrogen	
Available Phosphate (P <sub>2</sub> O <sub>5</sub> ).....	3.00%
Soluble Potash (K <sub>2</sub> O).....	6.00%
Calcium (Ca).....	3.5%
Magnesium (Mg).....	3.4%
Boron (B).....	0.002%
0.002% Water Soluble Boron	
Iron (Fe).....	0.04%
0.04% Water Soluble Iron	
Manganese (Mn).....	0.012%
0.012% Water Soluble Manganese	
Zinc (Zn).....	0.015%
0.015% Water Soluble Zinc	

**MIXING INSTRUCTIONS:** Soil Direction: 3 grams per litre of water, or mix with soil/soilless mix.

## ATTENTION:

**Keep out of reach of children and animals.**

Store out of direct sunlight in a cool, dry and well-ventilated area. Avoid breathing dust. Use protective eye and respiratory protection. Do not eat, drink, or smoke when handling this product. Do not allow to contaminate streams, ponds, lakes or other water sources.

**PLANT POWER 6-3-6** est un nutriment sec en poudre pour le jardin domestique et les serres. Il peut convenir à une utilisation biologique et contient des nutriments primaires et secondaires, ainsi que des micronutriments. Ajouter à l'eau ou mélanger avec votre mélange terre/hors-sol.

## ANALYSE GARANTIE:

Azote total (N).....	6.00%
6.00% azote disponible	
Phosphate disponible (P <sub>2</sub> O <sub>5</sub> ).....	3.00%
Potasse soluble (K <sub>2</sub> O).....	6.00%
Calcium (Ca).....	3.5%
Magnésium (Mg).....	3.4%
Bore (B).....	0.002%
0.002% Bore soluble dans l'eau	
Fer (Fe).....	0.04%
0.04% fer soluble dans l'eau	
Manganèse (Mn).....	0.012%
0.012% manganèse soluble dans l'eau	
Zinc (Zn).....	0.015%
0.015% zinc soluble dans l'eau	

**INSTRUCTIONS DE MÉLANGE:** sens du sol : 3 grammes par litre d'eau, ou mélanger avec terre/hors-sol.

## ATTENTION:

**Tenir hors de portée des enfants et des animaux.**

Conserver à l'abri de la lumière directe du soleil dans un endroit frais, sec et bien ventilé. Éviter de respirer la poussière. Utiliser une protection oculaire et respiratoire. Ne pas manger, boire ou fumer lors de la manipulation de ce produit. Ne pas laisser contaminer les cours d'eau, étangs, lacs ou autres sources d'eau.

**20 KG**  
**(44.09 LBS)**

**Manufactured by: EZ-GRO | [www.ez-gro.com](http://www.ez-gro.com)**  
605 Justus Dr., Kingston, Ontario K7M 4H5 | 613-384-8882